
	 	
                 
 
JAARVERSLAG 2024 
 
Beste leden, 
 
Dit jaarverslag behandelt in grote lijnen de gang van zaken in onze vereniging in het voorbije 
verenigingsjaar 2024. 
 
Evenals voorgaande jaren, was ook 2024 goed gevuld met een keur aan activiteiten.  
 
Een van de belangrijkste activiteiten is jaarlijks de algemene ledenvergadering. Deze werd dit jaar op 
25 maart gehouden. Door de vergadering werd een contributieverhoging van € 2,50 goedgekeurd. 
Alsmede het voorstel om onze naamgeving te wijzigen in Senioren Schijndel Centrum (zie hierboven 
ons nieuwe logo, waardoor we in lijn blijven van de naamswijziging van KBO-Brabant. Daarnaast 
werden Annie Smits en Ton Sleenhoff herkozen in het bestuur. De avond begon met een etentje en er 
was entertainment.  Anton Hellings bracht een mooi lezing over de natuur rondom Schijndel en er was 
een muzikaal optreden van Ria Hulsen. Er waren ca. 120 leden aanwezig. 
 
In het afgelopen jaar werden 3 middagactiviteiten georganiseerd. 
Op 4 maart was er een informatieve bijeenkomst over digitale veiligheid verzorgd door Gemeente 
Meierijstad i.s.m. de digitale wijkagent. De bijeenkomst was gratis. Er waren ruim 80 leden. 
Op 23 september keken we naar de film Teenbeat. Deze film trok bijna een volle podiumzaal.  
Op 18 november verzorgde Nard Jansen een interessante lezing over het leven van zijn grootvader 
Bernard van Dam. Er waren ca 80 aanwezigen waarvan ca. 40 eigen leden. 
KBO-Schijndel Centrum verleende daarnaast haar medewerking aan de film van Beholders 
Documentairefestival op 11 oktober in de podiumzaal van Spectrum Schijndel. De film “Human 
Forever” werd goed bezocht. 
 
Dit jaar werd er geen meerdaagse reis georganiseerd. Wel werden onze leden uitgenodigd om tegen 
gereduceerde prijzen deel te nemen aan een 5-daagse Rijncruise, georganiseerd door reisbureau Ad van 
de Put. De reis was volgeboekt en werd heel goed beoordeeld. De halve dagreis op 15 augustus voerde 
naar het Bakkerijmuseum in Luijksgestel.  Slecht 29 deelnemers bakten daar hun eigen broodje. Op 20 
juni vertrokken we voor een hele dagreis met een volle bus naar Leerdam voor een bezoek aan de 
Glasblazerij. Ook werd een boottocht gemaakt over de Linge. Beide reizen werden afgesloten met een 
heerlijk buffet. De excursie op 16 juli ging naar het Museum voor Nostalgie en Techniek in 
Langenboom. Er waren 20 deelnemers die samen geclusterd konden worden in 5 auto’s. 
 
Voor het fietsen was er dit jaar een compleet nieuwe begeleidingsgroep. Gemiddeld gingen er voor de 
langere routes (50-60 km) ca 19 leden mee en voor de kortere routes (25-30 km) ca 23. Slechts 1 keer 
kon het fietsen niet doorgaan vanwege het weer.   
Het hele jaar door werd er wekelijks gewandeld door een groepje van 7 tot 10 personen. Echter het 
aantal deelnemers nam in de laatste maanden toe en haalde zelfs eenmaal de 17 deelnemers.  
 
Behalve tijdens de zomermaanden wordt er wekelijks gebiljart door onze eigen biljartclub “Net Nie”  
De competitie werd afgesloten met een feestelijke prijsuitreiking. 
Het kaarten (rikken en jokeren) in de recreatiezaal van het Mgr.Bekkershuis wordt steeds beter 
bezocht.  Ook hier was er een zomerstop. 



Het jeu de boules en het dansen, beiden georganiseerd door afdeling Hoevenbraak, maar open voor alle 
KBO-leden, waren succesvolle activiteiten. Vooral het dansen trekt maandelijks volle zalen in de Vink. 
Het jeu de boules vindt plaats bij pétanquevereniging “Wij Liggen”. Jammer is dat er weinig animo was 
van leden van KBO Centrum. 
 
Het bûrthuis van Welzijn de Meierij in samenwerking met KBO-Schijndel Centrum werd evenals 
voorgaande jaren zeer goed bezocht.   
Het KBO-diner blijkt nog steeds een succesformule. Elke 2 maanden zit het restaurant vol. Dit jaar 
waren we voor het eerst ook te gast bij China Garden.  
 
Op 7 juni was er voor onze vrijwilligers een middagactiviteit. Wederom in het clubhuis van Gilde St. 
Catharina en Barbara. Het is daar goed toeven, zeker als het weer meewerkt.  In de tuin waren allerlei 
leuke spelletjes opgezet. De quiz met 0ud-Brabantse gezegden en spreuken bleek niet zo gemakkelijk 
als het leek. De middag werd afgesloten met een hapje van de frietkar.  
 
De Kerstviering op 16 december was een mooie afsluiter van het jaar. 220 leden genoten van de 
geweldige optredens van Esther van Heeswijk, Dries van der Heijden en het duo Floor Goijaarts en 
Willem Bennebroek. En natuurlijk van de prachtige tonen van de muziekband Stasia. Een mooie en 
gezellige avond getuige de vele positieve reacties die het bestuur mocht ontvangen. 
 
Met onze nieuwsbrieven en natuurlijk onze website en het blad ONS hebben wij onze leden voorzien 
van zoveel mogelijk relevante informatie. Maandelijks sturen gemiddeld 35 deelnemers de oplossing 
van de puzzel in. Op elke 10 deelnemers werd een doosje chocolade verloot. 
 
Door onze Vrijwillige Ouderen Adviseurs en cliëntondersteuners werden 24 keukentafelgesprekken 
gevoerd met leden en niet-leden. Onze belastinginvullers hebben voor een aantal leden weer de 
belastingaangifte verzorgd.  
 
De in 2022 opgestarte Bezoekgroep komt niet echt van de grond. Het aantal bezochte leden loopt eerder 
af dan toe. Erg jammer want we denken nog steeds dat er best een aantal leden zijn die graag eens een 
bezoekje willen hebben. 
 
Seniorenraad Schijndel heeft besloten om haar activiteiten te beëindigen. In goed overleg worden alle 
activiteiten overgedragen aan KBO-cluster Schijndel. De kluisjes, de verkeersmarkt en de Senioren-
wijzer blijven uitgevoerd worden door de vrijwilligers die mee overkomen, maar nu wel onder de 
paraplu van De KBO-afdelingen Schijndel. De officiële overdracht zal begin 2025 plaats vinden. 
 
In 2024 was er een intensieve Overlegstructuur. 
Het bestuur vergaderde in totaal 11 maal. Er waren 2 vergaderingen met onze contactpersonen, 
cliëntondersteuners, vrijwillige ouderenadviseurs en de bezoekgroep.  De Schijndelse KBO-afdelingen 
(KBO-cluster Schijndel) hadden 3 keer overleg waarbij ook steeds een afgevaardigde van Welzijn de 
Meierij vertegenwoordigd was. Verder waren er nog 2 Kringvergaderingen (alle afdelingen van 
Meierijstad), 2 regionale bijenkomsten en 2 algemene ledenvergaderingen van KBO-Brabant. Deze 
vergaderingen werden door afgevaardigden bezocht. 
 
De contactpersonen hebben ook dit jaar gezorgd voor de verspreiding van de ONS, de nieuwsbrieven, 
de uitnodigingen, de verjaardagskaarten, de chocoladeletters van de Sint en de fruitmandjes met Kerst 
en Pinksteren. Al met al hadden we weer een jaar met veel activiteiten. 
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Ton Sleenhoff  
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